
 
 
 
Svetovno znani alpinist Reinhold Messner je v enem od številnih intervjujev vzpone na to goro 

takole opisal: »To ni več gora, to ni več hrib. To je avtocesta. In posel.«  

 

Naš legendarni gorski vodnik in alpinist pa: »Če ne bi vedel, da je to najvišji vrh, potem bi bilo to 

podobno oziroma enako kot na drugih osemtisočakih, čeprav je vsak drugačen in vsakega drugače 

doživiš. Splošen občutek, da si na veliki višini, pa je zelo podoben. Je pa ta tako občutno višji, da se 

pozna, kajti na tej višini se nekaj sto metrov višine izredno pozna. Do 8.200 m je ‘lahko’ priti, na one 

višje pa težko… Od nas do Jošta je 450 m in med obema krajema ni velike razlike, a med 8.000 in 

8.450 m pa je razlika ogromna! Že od 7.000 do 7.5000 je velika razlika… Težko je dojeti, koliko časa 

človek potrebuje, da premaga vsak meter. Takrat smo imeli stare kisikove jeklenke, s katerimi smo 

plezali od tabora pet naprej. Ena jeklenka je tehtala sedem kilogramov in pol. Dve si potreboval za 

priti na vrh, torej 15 kg. S takšno težo v nahrbtniku se je na tej višini zelo težko že premikati, kaj 

šele plezati.« 

 

 


